
Referat fra medlemsmøte 25.01.2023. 

 

Det var 22 medlemmer til stede. 

Referat fra medlemsmøtet 22.10.22 opplest og vedtatt. 

Vi hadde en liten diskusjon vedr hva som skjer med foreningen, da vi 
ikke har noe rekruttering. Vi satser på i første omgang med å bestå i 
2 år til. Hvis ikke dette går, må vi bruke opp pengene, slik at de ikke 
går til Pensjonistforbundet. 

 

Styret kom med forslag om å øke honoraret til styret med kr 6000,-, 
da det var litt skjevfordeling av honorarene, og de har stått stille i 
minst 10 år. Dette ble godkjent. Styret står for fordelingen. 

 

Forslag om tur med Skibladner i mai. Dette skal Dag undersøke. 

 

Vi spilte bingo og tok lodd for kr 3690,-. 

 

Møte avsluttet kl 19.00 

Birgit Pettersen  

sekretær 


